
REPUBLIKA HRVATSKA

LTEKO.SENJSKA ZUPANUA

osNovNA Srou DR. FRANJE TUDMANA

Rijetka 2, 53230 Korenica

KLASA: 600-04/24-03/5

U RB ROJ : 2t25 /28-A2-OL-24-O3

U Korenici, 11. oiujka 2024.

Zapisnik s 31. sjednice Skolskog odbora

Mjesto odrZavanja: Osnovna Skola dr. Franje Tudmana Korenica u udionici kemije.

vrijeme odrzavanja: ponedjeljak, 11. ozujka2o24. godine u 15:10 sati

Evidencija nozodnosti :

Aleksandra Majetii - dlan ispred Uditeljskog vijeia

Nikolina Medakovii - ilan ispred Uditeljskog vijeia

lvana lvandevii - dlan ispred Skupa radnika

Tanja Babii - predloZena ilanica ispred vijeia roditelja

Josipa Matanii - dlan ispred Osnivada Lidko senjske iupanije

Odsutni:

Niko Stipii - dlan ispred Osnivada Li6ko senjske iupanije

Katarina Kukuruzovii - dlan ispred osnivada Lidko senjske iupanije

Ostoliprisutni:

DraZena Aradid - ravnateljica Skole

Josipa Bobinac - tajnica Skole u svojstvu zapisnidara
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Predsjednica Skolskog odbora utvrdila je kvorum potreban za pravovaljanost donoienja odluka.

Predsjednica Skolskog odbora predloiila je da se usvoji sljedeii:

DNEVNI RED

L. Usvajanje Zapisnika s 30. sjednice Skolskog odbora

2. Potvrdivanje Odluka donesenih elektronskim putem od 30. sijednja, 07 veljade
01.oiujka 2024.godine

3. Suglasnost Skolskog odbora na odluke o otkazu Ugovora o radu djelatnicima Skole, s
ponudom potpisivanja novih Ugovora o radu sukladno 36 st. 4. Takona o plaiama u
driavnim ijavnim sluibama (NN br. t55/2023.)

4. Razno

Dnevni red usvojen jednoglasno .

Ad.1.

elanovi Skolskog odbora dobili su uvid u Zapisnik s 30. sjednice Skolskog odbora zajedno s
pozivom za sjednicu. Nije bilo primjedbi na zapisnik. Predsjednica je dala na usvajanje su
Zapisnik s 30. sjednice Skolskog odbora.

Zapisnik s 30, sjednice Skolskog odbora jednoglasno je usvojen.

Ad.2.

Predsjednica Skolskog odbora daje na potvrtlivanje elektronske odluke o usvajanju Financijskog
izvjeStaja za2023. godine, do 30. sijeinja 2024. godine.

Odluko u Elektronskom obtiku od 30, sijednja 2024, godine jednoglasno potvrdena.

Predsjednica Skolskog odbora daje na potvrdivanje elektronske odluke o prijemu u radni odnos
pomodnika u nastavi, od 07. veljade 2024. godine

Odluko u Elektronskom obliku od 07. veljade 2024. godine jednoglasno potvrdena.

Predsjednica Skolskog odbora daje na potvrdivanje elektronske odluke o prijemu u radni odnos
pomo6nika u nastavi, 01.oiujka 2024.godine.

Odtuka u Elektronskom obliku od }7.oiujko 2024.godine jednoglosno potvrdeno.
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Ad.3.

Predsjednica Skolskog odbora daje rijed Ravnateljici Skole koja dlanove Skolskog odbora
upoznaje sa novom Uredbom o nazivima radnih mjesta, uvjetima za raspored koeficijenta zaobradun plaie u javnim sluibama (NN br.22/2oz+.) ko;a je stupila na snagu 1. oiujka 2024.

u skladu s Uredbom ravnateljica predlaie da se djelatnicima ponudi ponuda o prestanku starih
Ugovora o radu, kao i potpisivanje svih novih Ugovora o radu iAneksa Ugovora o radu u skladu sdonesenom Uredbom o nazivima radnih mjesta, uvjetima za raspored koeficijenta za obradunplaie u javnim sluibama (NN br.22l2O24.).

Predsjednica Skolskog odbora daje na grasanje prijedtoga. Jednograsno usvojeno.

Ad.4.

Pod todkom Razno.

Ravnateljica Skole iznosi zamolbu Zupe sv. Juraja o ustupanju dvorane u svrhu Susreta katolidke
mladeii od petka 3. svibnja do nedjelje 5. svibnja 2o24. godine, te predlaZe da se dvorana ustupi
Zupi sv. Juraja na koristenje bez nr-t n.O" dvorane

Predsjednica Skolskog odbora daje na glasanje prijedloga. Jednoglasno usvojeno.

Ravnateljica obavjeitava ilanove 5kolskog odbora
udenika. lznosi prijedlog Opiine plitvidka Jezera
betonskih blokova na ulazu u dvoriste Skole.

o regulaciji prometa ispred Skole i sigurnosti
o rjeSavanju problema sigurnosti, pomoiu

elanovi Skolskog odbora raspravljaju o moguinostima regulacije prometa ispred skole te dolaze
do zakljudka kako je jedino rjeienje produietak Rijedke ulice koja bi postala jednosmjerna ulica.
Tijekom razgovora izneseno je da su se betonski blokovi vei prije nalazili na ulaz u Skolsko
dvoriste te su uklonjeni radi sigurnosti djece. elanovi skolskog odbora zakljuiili su da bi betonski
blokovi ometali najavljenu nadogradnju Skole.

Sjednica zakljudena u 15:37 sati.

Zapisnidarka:

Josipa Bobinac, tajnica SkoleJ 
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